
Bestyrelsesmøde i Jystrup Landsbyforening den 03. December 2024

03. December 2024 kl. 18:00

Dagsorden

1. Referat fra sidste møde, også på web-siden

2. Lokal varme, Termo-net

3. Trafik i Jystrup, herunder stiprojekt og trafiksikkerhed

4. Egen sauna i Jystrup

5. Status på Multihus

6. Status fra Søskovlandet

7. Svenstrup Gods og Kommunen om anvendelse af Hvidsø

8. Engagement i bestyrelsen efter GF ‘25

9. Telt fra Savværket. Hvor skal det opbevares?

10. Økonomi, sponsorer

11. Næste mødedato,

12. Eventuelt.

Referat

Sted

Aktivitetshuset - Skjoldenæsvej 65, 4174 Jystrup

Deltagere

Anne Louise, Lasse, Stef, Martin, Lone og Lars

Afbud
Kurt, Jens

Referat

1. Referat fra sidste møde

Referatet blev gennemgået, da der ikke var så mange til stede ved sidste møde.

2. Lokal varme, Termo-net

Anders Due er blevet kontaktet af et selskab, der opsætter solceller på marker.

Han overvejer at leje sine marker ud, og i den anledning blev der afholdt et mindre møde

med repræsentanter fra landsbyforeningen og multihuset. Hvis det viser sig at være noget
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Anders finder interessant, vil der muligvis kunne gives et tilskud til Multihuset ud fra nogle

regler om forventet produktion. Der vil kunne plantes noget diversitet rundt om en eventuel

solcellepark.

3. Trafik i Jystrup, herunder stiprojekt og trafiksikkerhed.

Lars har sammen med Kim Bonde haft et møde med trafikplanlægger Thomas fra Ringsted

Kommune. Input er taget med, og der vil komme en politisk sag i januar, vedrørende etape 1

(Egemosen) og etape 2 (Bygaden og indfaldsveje). Derudover kunne etape 3 evt. være sti

gennem Vårmarken til Leragervej og videre af gl. trampesti rundt om Jystrup Sø.

Trafikplanlægger søger om lov til at gå videre med det projekt. Vi venter på at høre mere

inden et borgermøde.

Vi vil efterspørge en trafikmåling i Valsølille med henblik på at få nedsat farten.

4. Egen sauna i Jystrup.

Saunagruppen afsøger muligheder for at placere en sauna. Hvis det skal være en sauna, der

står fast, skal der en byggetilladelse til. Der kan søges en 5 årig midlertidig tilladelse til at

have en sauna klodset op. Landsbyforeningen anbefaler, at den bliver opsat i hjørnet af

haven i Søholmhus.

5. Status på Multihus.

Der har været et online møde med Lokale- og anlægsfonden. Byrådet har afsat 8 mio. i

budgettet for år 2028. Pengene kan evt. rykkes frem hvis vi kan være klar med lokalplan og

det skal der søges penge til i helhedspuljen. Vi skal have kommunen til at lave en

konfliktsøgning i området. Der planlægges møde mellem arkitekt, lokale- og anlægsfonden

og Multihusgruppen.

6. Status fra Søskovlandet.

Man er i dialog med Ringsted Kommune om at få lov til at beholde de bevilligede penge. Der

skal udarbejdes et nyt projekt.

7. Svenstrup Gods og Kommunen om anvendelse af Hvidsø

Lars har været i kontakt og venter på svar fra Svenstrup Gods.

8. Engagement i bestyrelsen efter GF ‘25

På valg er: Lone, Lasse, Stef, Martin for 2 år, Anne Louise og Jens som suppleanter for 1 år

Lone genopstiller ikke. Det betyder at der er 2 ledige bestyrelsesposter.

9. Telt fra Savværket. Hvor skal det opbevares?

Intet nyt. Stef spørger Jens, om han evt. kan finde ud af hvor meget teltet vejer og fylder.

Stef vil derefter kontakte Østagergård.

10. Økonomi.

Gebyr på kr. 1.200 er betalt. Lasse er ved at lave regnskabet for 2024, så hvis nogen har

kvitteringer, skal de afleveres nu.
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11. Næste mødedato.

Tirsdag d. 14.1.25 kl. 18

12. Eventuelt.

Jystrup har haft “DroneRune” på besøg og han har taget nogle rigtig gode billeder over

Jystrup. Lasse vil kontakte ham og spørge om vi eventuelt må bruge et af hans billeder mod

at reklamerer for hans billeder. Jystrup.net er købt og vi sætter os på venteliste til køb af

Jystrup-net.dk. Martin starter ny hjemmeside op inden Nytår.
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